
Dianne van den Hombergh is 21 jaar oud,
komt uit Heesch en woont in Nijmegen op
kamers. Ze zit in het vierde jaar van de
opleiding Facility Management, ze heeft net
de minor Lean Management met een 8,5
afgerond en gaat nu nog een extra minor
volgen.

Tot enkele jaren geleden had Facility Management nog geen
eigen studievereniging. Hier kwam verandering in toen Dianne
van den Hombergh aan de Hogeschool van Arnhem en
Nijmegen kwam studeren. Zij had behoefte aan een extra
uitdaging en miste nevenactiviteiten naast school, wat zich uitte
in het oprichten van SV FAST, de studievereniging van Facility
Management.

De oprichting
van SV FAST

Wie is Dianne?

Een interview met 
Dianne van den Hombergh

Waarom een studievereniging?
In haar propedeusejaar ging alles relatief
makkelijk bij Dianne. In haar SLB-gesprek
kwam dan ook naar voren dat ze een extra
uitdaging moest gaan zoeken. Marrit
Müskens, haar SLB’er, kwam met het idee
om een studievereniging op te richten.
Hoewel dit vanuit Marrit niet een heel
serieus voorstel was, dacht Dianne
“Waarom ook niet?”.

De eerste stappen
Met dit idee bleef Dianne een tijdje
rondlopen en werkte het verder uit. Ze
dacht na over wat het doel van de
studievereniging moest zijn en hoe het er
uit moest komen te zien. Ondertussen zat
Dianne in het tweede jaar van de opleiding
en was Eline van Hoorn, een vriendin van
haar, ook begonnen aan de opleiding
Facility Management. Zij was enthousiast
over het oprichten van een studie-
vereniging en sloot vanaf dat moment aan.
Samen gingen ze verder met het uitwerken
van een plan en gingen ze opzoek naar een
stamkroeg. Hier kozen ze Bascafé voor uit.
Zij waren enthousiast over de plannen en
waren bereid te helpen. Via Bascafé kregen
ze dan ook contactgegevens van SV RUIS.

SV RUIS was een relatief nieuwe studie-
vereniging, die tips zou kunnen geven over
de oprichting van een studievereniging. Via
een andere connectie regelden ze een
gesprek met een bestuurslid van FSHAN,
een grotere studievereniging, met al meer
ervaring. Door deze gesprekken hadden
Dianne en Eline ondertussen een goed
beeld van hoe de studievereniging er uit
moest gaan zien.

Het financiële deel
Ondertussen had Emiel de Vries gehoord
over de plannen om een studievereniging
op te richten en bood hij zijn hulp aan.
Door zijn bestuursjaar bij dispuut RAS had
hij veel kennis van het formele deel achter
een vereniging. Deze hulp konden Dianne
en Eline goed gebruiken, dus gingen ze
vanaf dat moment met z’n drieën verder.
De volgende stap was het voorstel bij het
opleidingshoofd en bij de financieel
directeur van de HAN neerleggen. Er
vonden verschillende gesprekken plaats,
waar afgesproken werd dat er een plan op
papier gezet moest worden. Voordat SV
FAST bestond, was er een studievereniging
voor alle studies van de FEM samen. Deze
was echter niet meer actief en door dit te
bewijzen kwam er budget beschikbaar voor
SV FAST. In het begin werd dit geld nog
beheerd door de HAN, wat er voor zorgde
dat Dianne, Eline en Emiel zich nog niet
bezig hoefde te houden met het openen
van een bankrekening. Hierdoor konden zij
zich richten op andere activiteiten met
betrekking tot de oprichting van SV FAST.



Pizza-brainstormsessie
Zo organiseerden zij de eerste borrel bij
Bascafé op 1 februari 2018. SV FAST was
toen nog geen officiële vereniging, maar dit
was wel de eerste officiële activiteit. Na
deze borrel was het tijd om meer mensen
bij de vereniging te betrekken. Dit
gebeurde door een uitnodiging aan alle FM-
studenten om deel te nemen aan de pizza-
brainstormsessie. Tijdens deze brainstorm-
sessie werd, onder genot van een pizza,
nagedacht over wat SV FAST kon betekenen
voor de studenten en hoe dit ingevuld zou
kunnen worden. Ook werden de
verschillende commissies bedacht en
vormgegeven.

Kamer van Koophandel
De laatste stap om SV FAST een officiële
vereniging te laten zijn, was de inschrijving
bij de Kamer van Koophandel. Hiervoor
moesten ze samen met de financieel
directeur van de HAN naar de notaris. Hier
zijn de statuten opgericht en natuurlijk
werd het eerste bestuur der SV FAST
vastgelegd. Op 26 april 2018 was SV FAST
een officiële vereniging.

Het bedenken van een geschikte naam
voor de studievereniging heeft best een
tijdje geduurd. Na een week nadenken,
kwam de moeder van Eline met de naam:
SV FRIS. Dit vond Dianne en Eline een te
jonge uitstraling hebben, maar de klank
vonden ze wel mooi. Na verschillende
versies op SV FRIS, kwamen ze op de naam
SV FAST. Achteraf kwamen ze erachter dat
dit kon staan voor facilitaire studie-
vereniging. Hierna moest het logo nog
bedacht worden, dit was nog een lastigere
klus. Voor het logo hadden ze allerlei
kleuren bedacht voordat ze uitkwamen op
donkerblauw met geel. Dianne ontwierp
een logo met de skyline van Nijmegen, wat
korte tijd het officiële logo geweest is. Na
een tijdje vonden ze deze toch niet zo mooi
en vonden ze de twee strepen boven en
onder de naam wel makkelijk en toch erg
mooi en herkenbaar.

Naam en logo



Uitdagingen
Wat Dianne de grootste uitdaging vond
tijdens de oprichting en in haar
bestuursperiode, is haar tijd indelen. Ze
vond het heel leuk en belangrijk om zoveel
mogelijk tijd te steken in SV FAST, maar ze
had natuurlijk ook nog school en andere
activiteiten. Daarnaast is het belangrijk om
ook tijd voor jezelf in te plannen. Veel
mensen verwachten iets van je tijdens een
bestuursjaar. Omgaan met deze druk vond
Dianne best moeilijk. Dit zorgde er voor dat
ze het lastig vond als ze een keer ergens
niet bij kon zijn. Wat betreft de oprichting
liep Dianne niet tegen veel dingen aan.
Structuur en duidelijkheid was hierin erg
belangrijk, maar dat verliep allemaal erg
goed. Op het moment dat er grenzen
afgebakend moesten worden, of
belangrijke beslissingen genomen moesten
worden, was het wel belangrijk dat zij als
voorzitter duidelijk was en een keuze
durfde te maken.

Nog een keer?
Dianne zou zo weer een studievereniging
oprichten. Ze zou haar jongere zelf dan ook
direct aanraden om het weer te doen.
Hoewel het echt een leuke en leerzame
periode is geweest, was het ook erg heftig.
In haar bestuursperiode van 1,5 jaar heeft
ze alle doelen voor zichzelf kunnen
bereiken, waardoor ze niet nog een
bestuursjaar zou doen. Het oprichten van
een vereniging zou ze nog wel een keer
willen doen, aangezien dat relatief
makkelijk ging.

Trots
Als oprichter van SV FAST is Dianne vooral
trots op het feit dat er zo veel
vriendschappen zijn ontstaan via FAST.
Voordat de studievereniging bestond,
kwamen studenten eigenlijk alleen in
contact met hun klasgenoten. Dankzij de
activiteiten van SV FAST komen studenten
uit verschillende leerjaren met elkaar in
contact, waardoor studenten elkaar meer
zien dan alleen op school.
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